

(١٢-١): كسبُ الأنبياء عليهم الصلاة والسلام.

عبد الفتاح السمان

(١٣-٢٤): أثر هيكل مجلس الإدارة وتكوينه على جودة أرباح البنوك التجارية الأردنية.

نمر السليحات، محمد شببطة، معتر الزعبي، مازن العمري

(٢٥-٣٦): الحماية الجزائية للاختراع وفقاً لقانون براءات الاختراع الأردني.

مهند الحداد

(٣٧-٤٧): نظرات في تجديد النحو العربي على يد علماء التجديد العرب في النصف الثاني من القرن العشري.

سعد مقداد

(٤٨-٦١): تركيا والخروج من مأزق صندوق النقد الدولي مراحل الانتقال من التبعية إلى الاستقلال.

بسمة توم

(٦٢-٨٤): دور السنة النبوية في تحقيق الأمن الداخلي وتوجيه السلاح (دراسة تأصيلية).

كايد قرعوش

(٨٥-٩٩):

Spending in Islam: Nurture and Education.

Screen Ashour, "Mohammad Adnan" Al-Aishat, Abdullah Hardan, Yousef Saadeh

(١٠٠-١١٧): المساندة الاجتماعية وعلاقتها بتقرير المصير لدى الطلبة ذوي الإعاقة في الجامعات الأردنية.

أحمد خزاعلة

(١١٨-١٥٢): مدى التوافق بين النموذج ثنائي المعلمة والنظرية التقليدية في بناء اختبار تحصيلي في مبحث العلوم العامة

للفص السادس الأساسي.

حسني سالم، نضال الشريفين

(١٥٣-١٦٦):

The Effect of Using Graphic Organizers on Jordanian EFL Tenth Grade Students' Reading Comprehension and their Attitudes towards Using them.

Bassmah Fraihat, Abdallah bani Abdelrahman

(١٦٧-١٨١): التعديلات الجديدة على معايير تشخيص اضطراب طيف التوحد في (DSM-5)، وأثرها على ميدان اضطراب

طيف التوحد.

إمام القزاز

(1-12): Gaian the Prophets.

Abdel Fattah Al-Samman

(13-24): The Impact of the Board Structure on the Earnings Quality in Jordanian Commercial Banks.

Nimr Al-Slaihat, Mohammad Shbita, Moataz Al-Zoubi, Mazen Al-Omari

(25-36): Penal Protection of the invention in accordance with the Jordanian Patent Law.

Muhannad Al-Haddad

(37-47): Looks at the renewal of Arabic syntactic by Arab renew lists in the second half of the twentieth century.

Saad Miqdad

(48-61): Turkey out of the impasse of the International Monetary Fund Transition stages from dependency to independence Abstract.

Bassmah Tom

(62-84): The Role of the Prophet's Sunnah in Achieving Social Security and Controlling the Use of Weapons.

Kayed Qaroush

(85-99): Spending in Islam: Nurture and Education.

Screen Ashour, "Mohammad Adnan" Al-Aishat, Abdullah Hardan, Yousef Saadeh

(100-117): Social Support and its relationship to the Self –determination for Disabled Student in Jordanian Universities.

Ahmad Khazalah

(118-152): xtent of Compatibility Between Two Parameter Logistic Model and Classical Theory in Constructing Achievement Test in Science for 6th Grade.

Husni Salem, Nedal Al- Shraifin

(153-166): The Effect of Using Graphic Organizers on Jordanian EFL Tenth Grade Students' Reading Comprehension and their Attitudes towards Using them.

Bassmah Fraihat, Abdallah bani Abdelrahman

(167-181): The New Modifications of the Diagnosis Criteria of Autism Spectrum Disorder in (DSM-5) and its effects in Autism Spectrum Disorder Field.

Imam Al-Qazzaz